

Title (en)
DEVICE FOR HOLDING A VARIABLE NUMBER OF PUBLICITY SUPPORTS LIGHTED FROM BEHIND AND MADE OF A POSTER-LIKE BLANK.

Title (de)
VORRICHTUNG ZUR HALTERUNG VON HINTERLEUCHTBAREN AUS EINEM PLAKATARTIGEN ZUSCHNITT BESTEHENDEN WERBETRÄGERN IN VARIABLER ANZAHL.

Title (fr)
DISPOSITIF POUR LA FIXATION D'UN NOMBRE VARIABLE DE SUPPORTS PUBLICITAIRES ECLAIRABLES PAR L'ARRIERE ET CONSTITUEES D'UNE PIECE DECOUPE DU TYPE AFFICHE-----.

Publication
EP 0556372 A1 19930825 (DE)

Application
EP 92918864 A 19920909

Priority

- DE 9111283 U 19910911
- EP 9202080 W 19920909

Abstract (en)
[origin: WO9304616A1] A device is disclosed for holding publicity supports (4) lighted from behind and made of a poster-like blank. Each publicity support (4) is composed of an envelope (11) made of a translucent foil open on one side that receives a poster-like blank. The rear side of each envelope (11) of the publicity support (4) can be engaged by toothed belts guided over toothed wheels (58). On the side walls (78) of the housing (2) are arranged guiding rails (56), on the side of the visible surface, in which the envelopes (11) to be brought to the viewing pane (55) are guided. At the lateral edges of the front side of each envelope is arranged at least one interlocking hook (67) at one end section (14) of the envelope (11), in the advance direction. The interlocking hooks (67) releasably engage the other end section (15) of the preceding or subsequent envelope (11) in the advance direction.

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif pour la fixation de supports publicitaires (4) éclairables par l'arrière et constitués d'une découpe du type affiche. Chaque support publicitaire (4) comporte une enveloppe (11) ouverte d'un côté et constituée d'une feuille transparente, dans laquelle vient se loger une découpe du type affiche. La face envers de chaque enveloppe (11) du support publicitaire (4) peut être amenée en contact avec des courroies dentées guidées par l'intermédiaire de roues dentées (58). Sur les parois latérales (78) du boîtier (2) sont ménagés, côté face d'affichage, des rails de guidage (56) dans lesquels sont guidées les enveloppes (11) à amener jusqu'à la vitre (55). Sur la face antérieure de chaque enveloppe, au moins un élément d'accrochage (67) est disposé, dans le sens d'avancement, sur une section terminale (14) de l'enveloppe (11) au niveau des bords latéraux. Cet élément d'accrochage (67) est en prise libérable avec l'autre section terminale (15), dans le sens d'avancement, de l'enveloppe (11) précédente ou suivante.

IPC 1-7
G09F 11/32

IPC 8 full level
G09F 11/32 (2006.01); **G09F 11/12** (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 11/12 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9304616A1

Cited by
CN109767706A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9304616 A1 19930318; AT E136675 T1 19960415; AU 2518792 A 19930405; AU 668101 B2 19960426; CA 2055914 A1 19930312;
DE 59205969 D1 19960515; DE 9111283 U1 19920312; DK 0556372 T3 19960819; EP 0556372 A1 19930825; EP 0556372 B1 19960410;
ES 2088589 T3 19960816; GR 3020468 T3 19961031; JP H06501793 A 19940224

DOCDB simple family (application)
EP 9202080 W 19920909; AT 92918864 T 19920909; AU 2518792 A 19920909; CA 2055914 A 19911120; DE 59205969 T 19920909;
DE 9111283 U 19910911; DK 92918864 T 19920909; EP 92918864 A 19920909; ES 92918864 T 19920909; GR 960401834 T 19960705;
JP 50497593 A 19920909